
 

 

 

 

Referat fra SU-møte  

Mandag 14. oktober 2019 klokka 1930-2130 i Førån. 

Innkalte: Aina, Ane, Sara, Kjersti, Astrid, Gry, Live og Ragnhild 

Forfall: Aina 

1. Årsplan: Live gikk gjennom årsplanen. Det er ikke så veldig mye endringer fra forrige år. Den 
må sees i sammenheng med halvårsplanene og det som ellers ligger på nettsida. Ragnhild 
skal tilføy noe om kidplan. 

2. Informasjon om byggeprosess, omvisning: Byggeprosessen er i rute, og vi sikter mot å ta 
bygget i bruk tidlig i januar. SU fikk omvisning.  

3. Foreldremøtene og bidrag fra SU/nye valg:  
Ragnhild sørger for at det kommer med på innkallingen at det blir en gjennomgang fra SU-
representanten, samt valg av representant. Første møtet for det nye SU blir tidlig  i 
november. 
Foreldremøtene i høst er slik fordelt:  

a. 22.10 Blå – Ane deltar. Her velges en vararepresentant for to år. Det kan ikke være 
en som har barn i skolegruppa. 

b. 29.10: Grønn – Kjersti deltar. Hun er også valgt for bhgåret 19/20. 

c. 30.10: Førån – Aina deltar. Her velges en vararepresentant for to år. 

d. 31.10: Kvila – Sara deltar. Hun er også valgt for bhgåret 19/20. 

4. FUB – Ragnhild orienterte kort om info om FUB vi har fått i posten. 

5. Eventuelt 

Referent Ragnhild 

 

 


